
Budete pomáhať pripravovať školenia
       pre ďalších expertov so skúsenosťou.

Budete pripravovať zrozumiteľné dokumenty 
       pre ľudí v sociálnych službách.

Budete spolu s inšpektormi chodiť 
      do zariadení sociálnych služieb 
      a hodnotiť ich kvalitu.

Budete robiť aj iné veci,
       ktoré v projekte potrebujeme.

Výberové konanie - ponuka práce  

Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR 
(používame skratku MPSVR SR)
hľadá nových zamestnancov.
Pracovná pozícia sa volá takto:
Expert so skúsenosťou pre kontroly v sociálnych službách

MPSVR SR chce zamestnať na túto pozíciu spolu 18 ľudí.

Tu sú základné informácie.

Čo budete robiť?

Kto sa môže prihlásiť?

Človek, ktorý má vlastnú skúsenosť s postihnutím 
       alebo so životom v náročnej situácii.

Človek, ktorý rozumie potrebám ľudí 
       so zdravotným postihnutím 
       a je ich rodina alebo blízky.

Čo na to potrebujete vedieť ?

Človek potrebuje mať dobré komunikačné schopnosti.
      To znamená, 
      že sa dokáže rozprávať s inými ľuďmi.

Človek musí vedieť čítať a písať.
      Môže mať na to asistenta.

Človek musí vedieť byť viac dní mimo domova



Pomôže aj toto:

Ak človek vie, 
       ako fungujú online stretnutia.
       Alebo keď má niekoho, 
       kto mu s tým pomôže (napríklad asistenta).

Ak človek bol v projektoch, 
       ktoré sa venovali ľudským právam.
       Alebo sociálnym službám a nezávislému životu.

Ak človek niekedy spolupracoval s inými v tíme.

Odkiaľ môžete pracovať?

Pracovať môžete z domu. 
       Volá sa to aj home office.

 Veľká časť práce sa bude diať v skupine.
        Stretávania skupiny budú prebiehať
        na rôznych miestach Slovenska. 
        Bude treba cestovať. 

Každé stretnutie trvá 2,5 dňa.

Dôležité informácie o zmluve

Zmluva, ktorú MPSVR SR ponúka,
      je Dohoda o vykonaní práce 
          

Plat, ktorý MPSVR ponúka,
       je 21 eur za hodinu brutto.
       To znamená v hrubom.
       Práca zaberie spolu menej ako 150 hodín.

Začiatok práce je naplánovaný na marec 2026, 
      alebo október 2026
      a koniec na leto 2027.

Veci o zmluve a plate sú niekedy dosť zložité.
Preto sa  o nich môžete poradiť s niekým,
komu dôverujete. 

Alebo môžete zatelefonovať na číslo na konci inzerátu.



Žiadosť o zaradenie do výberu

Váš životopis s informáciami 

       o vašej skúsenosti so zdravotným postihnutím

       alebo náročnou situáciou, 

   

Doklady o tom, že ste expert so skúsenosťou.

       Na to potrebujete aspoň jednu z týchto vecí:

rozhodnutie o odkázanosti na službu

alebo preukaz ŤZP

alebo potvrdenie od poskytovateľa sociálnej služby, 

             že od vám poskytuje službu

alebo zmluvu o osobnej asistencii

             ak takú máte

Okrem týchto papierov potrebujete aj:

Čestné vyhlásenie, že ste bezúhonný.

       To znamená, 

       že nemáte trestný záznam.

Všetky formuláre sú na stránke s inzerátom.

Je dôležité si ich stiahnuť do počítača

a správne vyplniť.

Čo treba urobiť,
ak sa chcete prihlásiť do výberového konania?

Musíte poslať tieto veci:

Dať dokopy tieto papiere môže byť ťažké.
Preto sa môžete s prosbou o pomoc obrátiť na niekoho,
komu dôverujete.
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Dôležité informácie

Prihlášku so všetkými papiermi treba poslať poštou,
alebo priniesť na adresu:

 Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR 
 Špitálska 4, 6, 8
 816 43 
 Bratislava

Na obálku treba napísať heslo: „Expert so skúsenosťou“.

Ak potrebujete viac informácií, 
tu je kontaktná osoba: Denisa Šinály

Tel.: +421 2 2046 2105 
Email: denisa.pribulova@employment.gov.sk

Prihlášku môžete poslať najneskôr do: 


